
  

														Referat	brugerrådsmøde	
 
Dato: Tirsdag d. 28. nov. 2023 kl. 9.30 

 
Deltagere:        Bodil, Erik, Inger H, Inger R, Jakob, Jens Aage, Jonna, Kirsten, Bent,     

 Birgit 
Fraværende:  Gertrud, Maria (aktivitetskonsulenten) 

 
Referent Birgit 

 
 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden. Den foreløbige blev godkendt 
2. Godkendelse af referat fra sidste brugerrådsmøde: Godkendt. 

 
3. Meddelelser 

§ Formanden:  
§ oprettelse af mobilepay. Vi vil skulle betale 0,99% af de beløb, der 

overføres. Vi besluttede, at Jens går videre med at oprette mobilepay, 
herunder køber en mobil (for ca. 800 kr.) Desuden bestilles abonnement 
billigste muligt. 
Vi kan ikke overføre Toftens fastnetnummer til at blive et 
mobilnummer. Det betyder, at vi beholder fastnetnummeret.  

• Stole: Vi nåede frem til, at vi vil undersøge, om stolenes betræk kan 
rengøres tilfredsstillende (af en professionel).  

• Diverse: Vi er blevet opfordret til og vil søge seniorpuljen. (11500kr.)  
Vi snakkede om at de nye hvidvaskregler giver en del problemer og store 
gebyrer. Fx vil oprettelse af fuldmagt ved Danske Bank nu koste 500 kr. 
 

§ Aktivitetskonsulenten. Intet. 
§ Køkkenet alt ok 
§ Kassereren. Regnskabet blev godkendt. Inger oplyser at bussen til 

Løvfaldsturen kostede 4281 kr. med moms. 
§ Øvrige meddelelser: Intet 

  
4.    Afholdte arrangementer:  

• Foredrag v Johannes Gjesing d. 12. oktober havde 42 deltagere. 
• Løvfaldstur d. 26. oktober. Der var 47 deltagere på turen til Fyn som bl.a. 

gik forbi Skærbæk, Hindsgavl og med middag på Årup kro. 
• Gæt en sang v Ulla Kasch d. 9. november. 18 deltagere. 
• Mit liv med musikken v Bruno Jochumsen d. 23. november. 19 deltagere. 

Alle 4 arrangementer har der været gode tilbagemeldinger på.. 
 

5. Kommende arrangementer: 
• Julefest d. 30/11. Er klar til at løbe af stablen. 
• Olsen Trioen med julesange d. 7/12 
• Julebanko d. 11/12 



  
• Pakkespil d. 18/12. Der bliver lavet 100 pakker à max. 25 kr. Opgaverne 

med indkøb m.v. er fordelt. 
 
 
 

• Nytårskur 4/1. Jens Aage har lavet udkast til invitationen. Deltagelse er 
besluttet gratis. Villy Søvndal underholder. 

• Kolding Harmonikaklub 18/1 
• Generalforsamling 25/1 kl. 13.30.  

Vi gennemgik, hvem der er på valg.  
Jakob lovede at være mødeleder.  
Vi snakkede om mulige stemmetællere.  
Inger H. ønsker desværre at stoppe som kasserer. Der er fundet en ny, 
som det nu bliver muligt at vælge ind i rådet. 

 
 

 
6. Dato for næste møde. 

• Der afholdes brugerrådsmøde tirsdag d. 16. januar. Jonna og Jakob 
laver kaffe 
 

7. Eventuelt:  
        Bodil fortalte, at arbejdet med at planlægge og afholde  

                  torsdagsarrangementer er for stort i øjeblikket. En mulig løsning kunne  
                  være at gå over til et arrangement pr. måned, ellers skal der flere med i  
                  arbejdsgruppen. Vi drøfter en løsning på næste møde. 

 
  


